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معاون فنی سازمان انتقال خون استان تهران با اشاره به شرایط ذخایر 
خونی در کشور با توجه به فصل سرما و آلودگی هوا و کاهش مراجعات 
ناشی از آن، در عین حال گفت: در چندماه اخیر سعی کردیم فراخوان های 
خود را در گروه خونی O_ و A + متمرکز کنیم اما این به این معنی نیست که 
به سایر گروه های خونی نیاز نداریم.  دکتر امیرمسعود ناظمی در گفت وگو 
با ایسنا، درباره پویش اهدای خونِ مهر فاطمی که از ۲۶ آذرماه آغاز شده و 
تا ۱۳ دی ماه مصادف با ولادت حضرت زهرا )س( ادامه داد، گفت: هدف 
ما از این پویش تشویق خانم هایی است که شرایط اهدای خون را دارند تا به 
ما مراجعه کنند. وی افزود: به هر حال در استان تهران یکی از مشکلات و 

چالش ها این است که بیش از ۹۵ درصد اهدای خون توسط آقایان انجام 
می شود و کمتر از ۵ درصد آمار اهداکنندگان را زنان تشکیل می دهند و 
این درحالی است که مصرف خون در برخی بیماری ها و جراحی ها مانند 
زایمان مختص خانم ها است. وی درخصوص روند اهدای خون بانوان در ۹ 
ماه نخست سال جاری، اظهار کرد: حدود ۱۷ هزار خانم برای اهدای خون 
مراجعه کردند که حدود ۱۰ هزار خانم توانستند خون اهدا کنند و در همین 
تعداد بیش از ۴۰ درصد اهداکنندگان بار اول بودند. در همین بازه زمانی 

حدود ۴۰۰ نفر از اهدا کنندگان خانم نیز بالاتر از ۶۰ سال سن داشتند.
به گفته وی، ما در زمینه اهدای خون بانوان با باورهای اشتباهی در زمینه 

کم خونی، افت فشار و ... مواجه هستیم.
ناظمی درباره وضعیت ذخایر خونی استان تهران، بیان کرد: ما همواره 
استانی برای مراجعات ارجاعی درمانی از سایر شهرها بوده ایم، از این رو نیاز 
به خون ممکن است بیش از سایر استان ها باشد. وی تاکید کرد: در چندروز 
اخیر شاهد کاهش مراجعات بودیم و در روزهای آینده هم ممکن است به 
دلیل موارد ذکر شده و بروز بیماری های فصلی، مصرف آنتی بیوتیک و... 
روند کاهشی مراجعات بیش از این هم باشد. توصیه ما این است کسانی 
که شرایط اهدای خون دارند مراجعه کنند چون ذخایر شکننده هستند و به 
سرعت افت می کنند و اگر روند کاهشی مراجعه ادامه یابد، ممکن است 
که به مرحله بحرانی هم برسیم.به گفته وی، مراکز عادی اهدای خون در 
استان تهران از ساعت ۸ صبح تا پایان ساعات اداری فعال هستند، اما ۴ 
مرکز جامع ) شامل خیابان وصال، اتوبان ستاری، تهرانپارس و شهرری( از ۸ 
صبح تا ۸ شب فعال هستند.ناظمی درخاتمه با اشاره به اینکه قطعا به همه 
گروه های خونی نیاز است، تصریح کرد: اما در چندماه اخیر سعی کردیم 
فراخوان های خود را در گروه خونی O_  و A + متمرکز کنیم اما این به این 

معنی نیست که به سایر گروه های خونی نیاز نداریم.

وه خونیوضعیت ذخایر خونی استان   نیاز بیشتر  تهران به دو گر
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بانک سپه در نظر دارد املاک و مستغلات تحت اختیار خود واقع در استان البرز به شرح جدول ذیل را از طریق مزایده سراسری، با جزئیات مندرج در اسناد مزایده و بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به نشانی الکترونیکی www.setadiran.ir و با شماره مزایده 2002004658000003 به صورت الکترونیکی به فروش برساند.
 تاریخ انتشار مزایده در سامانه ستاد: ساعت 8 صبح روز چهارشنبه به تاریخ 1402/10/06.

 آخرین مهلت دریافت اسناد مزایده: ساعت 19 روز پنجشنبه به تاریخ 1402/10/14.
 آخرین مهلت ارسال پیشنهاد: ساعت 19 روز سه شنبه به تاریخ 1402/10/26.

 تاریخ بازگشایی پاکات پیشنهادی: ساعت 9 صبح روز چهارشنبه به تاریخ 1402/10/27.
 تاریخ بازدید: از ساعت 8 صبح روز پنجشنبه به تاریخ 1402/10/07 لغایت ساعت 14 روز شنبه به تاریخ 1402/10/23  )بازدید همه روزه به جز ایام تعطیل مقدور می باشد(.

نحوه فروش: نقد/ نقد واقساط
 توجه : لطفاً به اصلاحات احتمالی مزایده که در سایت بانک سپه به نشانی الکترونیکی www.banksepah.ir/ta مندرج میگردد و تا پایان آخرین مهلت ارائه پیشنهادات ملاک عمل می باشد، توجه فرمایید.

توضیحات و شرایط:
1. متقاضیان جهت کسب اطلاع از جزئیات املاک و با توجه به توضیحات مندرج در شرایط مزایده می توانند هماهنگی های لازم را به عمل آورند.

2. شرکت در مزایده صرفاً از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت »ستاد« می باشد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت اسناد مزایده، پرداخت تضمین شرکت در مزایده )ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم از این طریق امکان پذیر می باشد.
3.  علاقمنــدان بــه شــرکت در مزایــده مــی بایســت جهــت ثبــت نــام و دریافــت گواهــی امضــای الکترونیکــی )توکــن( بــا دفتــر ثبــت نــام ســامانه ســتاد بــه شــماره تلفــن 1456 تمــاس و یــا بــه آدرس اینترنتــی www. setadiran.ir مراجعــه نماینــد. کلیــه اطلاعــات امــلاک و مســتغلات شــامل مشــخصات، شــرایط و نحــوه فــروش در بــرد اعــلان عمومــی ســامانه 

مزایــده قابــل مشــاهده، بررســی و انتخــاب مــی باشــد.
»لیست املاک مورد مزایده«

هماهنگی جهت آدرسردیف
بازدید

شماره  پلاک 
قیمت پایه کارشناسی  اعیانعرصهنوع کاربرینوع ملکثبتی

وضعیت نحوه فروشسهم بانک)ریال(
توضیحاتملک

1

کرج بلوار بلال بعد از 
انجمن خوشنویسان 

روبروی شهرداری مرکز 
جنب پلاک 40

-02632742799
شش دانگ129،000،000،000ندارد218/75مسکونیزمین32743999157/522

نقد/ نقد 
واقساط باشرایط 
40درصدنقدی 
واقساط 48ماهه

تخلیه

یک قطعه زمین واقع در بلوار بلال کرج فروش با وضعیت موجود/ اخذ کلیه مستندات مربوط به 
استعلامها،پایانکار،مفاصاحساب و...قبل و بعد از قرارداد جهت انتقال سند از مراجع ذیصلاح شهرداری ، اداره ثبت، 

مالیاتی، تامین اجتماعی برعهده خریدار می باشد/درصورت قرارگرفتن ملک در طرح عمرانی و شهرداری و تفضیلی 
کلیه جوانب برعهده خریدار بوده و خریدار طرح هرگونه دعوی  علیه بانک  را در خصوص قرارگرفتن ملک در      

طرح های عمرانی و شهرداری از خود سلب می نماید

2

کرج بلوار بلال بعد از 
انجمن خوشنویسان 

روبروی شهرداری مرکز 
پلاک 40

-02632742799
شش دانگ219/5132131،700،000،000مسکونیساختمان32743999157/1272

نقد/ نقد 
واقساط باشرایط 
40درصدنقدی 
واقساط 48ماهه

تخلیه

یک ساختمان تخریبی واقع در بلوار بلال کرج فروش با وضعیت موجود/ اخذ کلیه مستندات مربوط به 
استعلامها،پایانکار،مفاصاحساب و...قبل و بعد از قرارداد جهت انتقال سند از مراجع ذیصلاح شهرداری ، اداره ثبت، 

مالیاتی، تامین اجتماعی برعهده خریدار می باشد/درصورت قرارگرفتن ملک در طرح عمرانی و شهرداری و تفضیلی 
کلیه جوانب برعهده خریدار بوده و خریدار طرح هرگونه دعوی  علیه بانک  را در خصوص قرارگرفتن ملک در     

طرح های عمرانی و شهرداری از خود سلب می نماید

بانک سپه - مدیریت شعب منطقه البرزشناسه آگهی :1630136

مزایده املاک مازاد بانک سپه مدیریت منطقه البرز  به شماره  673/1402/3 )نوبت اول 1402/10/06( 

به اعتقاد این عضو پیشین شورای شهر تهران هنوز نمی دانیم چه کسی مسئول 
انجام این کار است. او می گوید:»آیا این که وزیر ارشاد رفته برای کلنگ زنی، معنی اش 
این است که طرح وزارت ارشاد است؟ یا اینکه نه، ایشان به صورت نمادین این کار 
را کرده و صرفا چون طرح پیرامون یک مجموعه . مربوط به وزارت ارشاد است، ایشان 
)آقای وزیر( برای کلنگ زنی به آنجا رفته است؟ ما نمی دانیم. ما این را هم نمی دانیم 
که بالاخره چه کسی مسئولیت آن را پذیرفته است؟ اگر وزارت ارشاد مسئولیت این 
کار را پذیرفته و این کار را انجام می دهد، باید پرسید که با کدام مجوز می خواهد 
بخشی از عرصه  عمومی شهر را تبدیل به حیاط اختصاصی کند؟« حال بخش هایی 

از گفت وگوی خبرآنلاین در همین رابطه با علی اعطا را می توانید در ادامه بخوانید:
 سرانجام از طرح حریم تئاتر شهر رونمایی شد. طراح تاکید داشت که طرح او 
حصارکشی نیست و قرار نیست فضای عمومی شهر به نفع گروهی محصور شود، 

ارزیابی شما چیست؟
 صحبت های طراح را شنیدم. برآیند گفته های طراح، بیگانگی با مفهوم فضای 
همگانی شهری است. البته به نظرم آنچه طراح می گوید چندان مهم نیست. دستور 
کاری از سوی کارفرما داده شده. مرزی روی نقشه ترسیم شده و گفته شده اینجا دیوار 
نرده ای ایجاد شود و تمام. یعنی یک کار معماری به این معنا که ایده و اندیشه ای بر 
اساس یک شناخت و فهم و درک از مساله فضای شهری وجود داشته باشد، در کار 
نبوده است. یک دستورکار مشخص انجام وجود داشته. و این کار، معماری نیست. 
این کار، اپراتوری است. متاسفانه برخی از همکاران معمار ما تصور می کنند بدنامی 

بهتر از گمنامی است!
از  برخی  از سوی  پنجم مدیریت شهری هم طرح حصارکشی  البته در دوره   

هنرمندان و مدیران شهری دنبال می شد، درست است؟
  بله، این طرح در شورای پنجم هم در شهرداری مطرح بود؛ یعنی شهرداری 
منطقه ۱۱ به همراه یکی از شرکت های تابعه شهرداری اجرای چنین ایده ای را دنبال 
می کردند و اتفاقا همان زمان هم بحث شان این بود که اینجا یک دیوارنرده اجرا شود، 
اما ما در شورای شهر با این کار مخالفت کردیم و مانع اجرای چنین پروژه ای شدیم که 
در نتیجه، کار آن زمان متوقف شد و دیگر دنبال نشد. آن هم در شرایطی که بخشی 
از وزارت ارشاد پیگیر انجام این کار بود و خود مدیریت تئاتر شهر هم به دلایلی پیگیری 

بود که چنین کاری به سرانجام برسد.
در آن دوره رویکرد ما توسعه عرصه های همگانی و فضاهای شهری بود. در این 
دوره، این نگاه چندان پررنگ نیست و اقداماتی در خلاف جهت آن دنبال می شود. به 
باور من، اقداماتی در خلاف جهت یگدیگر انجام می شود. محصورسازی تئاتر شهر، 

اقدامی در جهت تحدید عرصه همگانی است، و نه تقویت و توسعه آن.
 طراح تاکید دارد که طرحش دیوار کشی و حصار کشی نیست، نظر شما چیست؟

   ما با سه آدرس دهی غلط مواجه هستیم و عملا مغلطه ای در حال رخ دادن 
است؛ نخستین آدرس غلط، خلط دو مفهوم حریم و حصار است. شما می بینید که در 
تشریح این طرح دائما از مفهوم حریم استفاده می شود. ما می دانیم که وزارت میراث 
فرهنگی )در گذشته سازمان میراث فرهنگی( برای بناهای تاریخی که در فهرست میراث 
به ثبت می رسند، تعیین حریم می کند. در همه جای دنیا هم به همین صورت است؛ 
ولی حریم به چه معناست؟ حریم به معنای یک مرز نامحسوس است که در درون 
آن مرز و محدوده، یک مجموعه  ضوابط خاص به لحاظ کالبدی، بصری و عملکردی 
اعمال می شود. یعنی درواقع در محدوده حریم، اگر قرار است ساخت و سازی صورت 
بگیرد، باید طبق ضوابط حریم باشد. فعالیت و کاربری هایی طبق ضوابط حریم است 
و به لحاظ دید و منظر هم اگر قرار است عناصری اضافه شود، باید طبق آن ضوابط 
باشد. حریم یک مرز نامحسوس است و اینطور نیست که شما در آن خط محدوده 
حریم دیوار بسازید! این همه بنا و خانه تاریخی در شهر، تعیین حریم شده  و حریمش 
را روی نقشه ترسیم کرده اند. مگر برای مشخص کردن آن حریم، دیوار کشیدند؟ نه. 
اینکه افرادی در توجیه این طرح دانسته یا نادانسته به این استناد می کنند که وزارت 
میراث در فلان تاریخ حریم این بنا را تعیین کرده و این طرح دارد حریم را اجرا می کند، 

اولین آدرس غلطی است که داده شده است.

 به هر حال آنها تاکید دارند که در طراحی اولیه تئاتر شهر هم این حصارها 
پیش بینی شده بوده، این موضوع قابل انکار نیست.

  بله و اتفاقا همین دومین آدرس غلط است! این که گفته می شود طرح اولیه  
تئاتر شهر )معمار هنرمند، مهندس سردار افخمی( یک حصار را پیرامونش پیش بینی 
کرده بود. خب بله! این حرف درست است. من هم آن طرح را دیدم و می دانم که در 
آن زمان چنین حصاری پیرامون بنای تئاتر شهر پیش بینی شده بوده ولی متاسفانه 
به این توجه نمی کنند که عرصه  تئاتر شهر و فضاهای پیرامون چهارراه ولیعصر به 
تدریج طی این سال ها تبدیل به یک عرصه  همگانی شهری پر اهمیت و دارای ظرفیت 
های گسترده شده است. زمانی که تئاتر شهر طراحی شد، آن مرز و دیوار نرده ای یا 
هر چیزی پیرامون آن پیش بینی شد، چرا که اساسا مساله عرصه عمومی به شکل 
امروزی وارد ادبیات شهری ما نشده بود. به تدریج می بینید که اطراف آن محل کافه ها 
شکل می گیرد، مراکز فرهنگی و هنری بنا می شود. تعداد دانشکده ها و موسساتی 
که در حوزه  فرهنگی و هنری فعال هستند، افزایش می یابد و تعداد دانشجویان 
رشته های مربوط به هنر و رشته های مرتبط با موضوعات فرهنگی بیشتر می شود و 
آنجا کارکردهای دیگری پیدا می کند. یعنی به تدریج به یک عرصه  عمومی شهری و یک 
فضای باز شهری تبدیل می شود. ما نباید صورت  مساله امروز و کارکرد امروزی این 
فضا را نادیده می گیریم. به غلط مقایسه می کنیم و می گوییم که در فلان تاریخ وقتی 
این بنا احداث شد، این دیواره برای آنجا پیش بینی شده بوده، معنایش این است 
که ما یا هیچ درکی نسبت به مفهوم عرصه  همگانی نداریم و یا اینکه داریم مغلطه 
می کنیم و آدرس غلط می دهیم. این دومین آدرس غلطی است به افکار عمومی داده 

می شود.
 و سومین آدرس اشتباهی که به آن اشاره کردید، چیست؟

  سومین آدرس غلط که به نظرم مهم ترین موضوع هم به شمار می رود، این است 
که عمده  توجیهاتی که برای اجرای این طرح مطرح شده، ناظر بر موضوع آسیب های 
اجتماعی است. یعنی گفته می شود که در پیرامون تئاتر شهر، وضعیت اجتماعی 
نامناسب هست، افراد معتاد آنجا جمع می شوند، آنجا رفتارهایی صورت می گیرد که 
در شأن بنا نیست و گاهی به بنا آسیب می زند و مسائلی از این قبیل ... زمانی که 
من در شورا بودم، وقتی که همین مسائل مطرح می شد، یک بار به مجموعه تئاتر 
شهر رفتم و از مدیر آن مجموعه خواستم که مواردی را که مطرح می کنند، به من 
نشان بدهند. به اتفاق به محوطه رفتیم و مواردی را مطرح کردند. کسانی که این را 
مطرح می کنند که اینجا باید به دلیل آسیب های اجتماعی دورش حصار کشیده شود، 
توجه نمی کنند که هر فضای شهری عمومی و عرصه  عمومی همگانی نیاز به برنامه  
و مدیریت بهره برداری دارد. در کنار یک بنای ارزشمند با آن کاربری های پراهمیت، 
اگر فضا را به کل به حال خودش رها کنید، انتظار دارید چه اتفاقی بیافتد؟ چطور 
به عقل هیچ کدام از این حضرات نرسید که جای حصارکشی، می توانند برای مکان 
برنامه بهره برداری پیش بینی کنند و طوری برنامه ریزی کنند که متناسب با آن کاربری 
فرهنگی هنری تئاتر شهر، فعالیت هایی تعریف شود و اتفاق بیافتد؟ به طور مثال اگر 
قرار است که غرفه هایی آنجا باشد، می تواند غرفه هایی باشد که در آن، در زمینه های 
فرهنگی و هنری فعالیت صورت گیرد... حتی زمانی که مساله کرونا پیش آمده بود، 
من در مصاحبه ای با یکی از خبرگزاری ها گفتم که دوستان تئاتری دائم در مورد این 
صحبت می کنند که نمایش اجرا نمی شود و تئاتر دچار ورشکستگی شده است... شما 
یک عرصه  اینچنینی را در اختیار دارید، چرا نمی روید به سمت اجرای نمایش ها در 
فضای باز؟ برنامه مدیریت بهره برداری اتفاقی است که در همه شهرهای توسعه یافته 

در چنین میدان گاه هایی می افتد.

 البته به جز این موضوع که این نرده ها حصار نیست و حریم است، این را هم 
مطرح می کنند که ما ورودی بین این نرده ها را صبح تا شب باز می گذاریم و مردم 

می توانند داخل آن بشوند.
   خب چه کاری است اگر قرار است در ورودی آن کلا باز باشد! می گویند نرده ها 
فقط برای امنیت شب است و در کل روز مردم می توانند وارد حریم شوند و تئاتر شهر 

فقط شب باید بسته باشد.
 دوستانی که این مطالب را به عنوان توجیه مطرح می کنند، وقتی طرح شان اجرا 
شد و خواستند وارد آنجا شوند و آن مامور عزیزی که ورودی را کنترل می کند، برای 

ورود خودشان محدودیت ایجاد کرد، آن زمان متوجه عرض من خواهند شد.
  اینها خیلی مخفیانه این کار را کردند؛ حتی به نظر می آید یک جا مدیریت 
شهری را هم که در این ماجرا هم دست و هم پیمان آنها بود، دور زدند و در نهایت طرح 
خودشان را رونمایی کردند و نه طرح شهرداری را که فکر کنم بیشتر به دنبال ایجاد 
حریم سبز بود... این درحالی است در برخی شهرهای دنیا پروژه های اینچنینی در 
معرض دید و قضاوت عمومی قرار می گیرد. واقعا دلیل این مخفی کاری چه می تواند 

باشد؟
بله! و ما هنوز نمی دانیم چه کسی مسئول انجام این کار است؛ آیا اینکه وزیر 
ارشاد رفته برای کلنگ زنی، معنی اش این است که طرح وزارت ارشاد است؟ یا اینکه 
نه، ایشان به صورت نمادین این کار را کرده و صرفا چون طرح پیرامون یک مجموعه  
مربوط به وزارت ارشاد است، ایشان )آقای وزیر( برای کلنگ زنی به آنجا رفته است؟ ما 
نمی دانیم. ما این را هم نمی دانیم که بالاخره چه کسی مسئولیت آن را پذیرفته است؟ 
اگر وزارت ارشاد مسئولیت این کار را پذیرفته و این کار را انجام می دهد، باید پرسید 
که با کدام مجوز می خواهد بخشی از عرصه  عمومی شهر را تبدیل به حیاط اختصاصی 
کند؟ اگر وزارت ارشاد این کار را کرده، باید به لحاظ حقوقی پاسخگو باشد که با چه 
مجوزی در عرصه  عمومی شهری که متعلق به شهروندان است، مداخله کرده... اگر 
هم شهرداری این کار را کرده، به عنوان یک نهاد عمومی مطرح است و شهردار تهران با 
رای شورایی که مردم به اعضایش رای دادند بر سر کار آمده... اگر شهرداری این کار را 
به سرانجام رسانده، چطور تا روز کلنگ زنی هیچ کس خبر نداشت که اینجا می خواهند 
چه کار کنند؟ این طرح مگر یک امر محرمانه بود؟ چه بوده که هیچ کسی نمی بایستی 

از آن خبردار شود؟ این محل پرسش است.
بالاخره یک نفر الان باید این مسئولیت را برعهده بگیرد. من از شورا، از آقای 
آیا  از اساتید پیشکسوت معماری هستند سوال می کنم؛  مهندس چمران که 
حضرتعالی مطلع بودید؟ اگر مطلع بودید، پس چرا فردای روز کلنگ زنی، روز 
یکشنبه، طراح را دعوت کردید و گفتید که بیا طرح ات را برای ما در شورا ارائه کن! 
چطور ممکن است؟! معنی این درخواست این است که شورا در جریان نبوده 
است. اگر شورا در جریان نبوده، یعنی شهرداری به صورت خودسر این کار را 
انجام داده است. شورا توضیح بدهد که الان موضع اش چیست؟ شورا موافق 
یک مداخله  این چنینی در عرصه ی عمومی شهر )علیرغم این همه مخالفت های 
کارشناسی( است؟ این همه صداهای کارشناسی سال هاست دارد بلند می شود، 
این همه جریان اجتماعی جهت درخواست توسعه  عرصه های عمومی شهر وجود 
دارد، این همه مطالبات اجتماعی وجود دارد و بعد می آیند یک اقدام خلاف جهت 
خواست عمومی و خلاف نظر کارشناسان مختلف و متعدد انجام می دهند. این 

خیلی عجیب است.
در خیلی از کشورهای توسعه یافته، برای اجرای کوچک ترین طرحی که تاثیر آن 
در مقیاس یک محله است، نظرات مختلف گرفته می شود و حرکت شان به سمتی 
است که وفاق شکل بگیرد و اگر کاری قرار است انجام شود، یک حمایت اجتماعی 
وجود داشته باشد. بعد اینجا شما در تقابل با موضوعی که این میزان حساسیت 
عمومی و حساسیت کارشناسی در موردش وجود دارد، با مخفی کاری وارد میدان 
می شوید بدون این که مردم بدانند چه کسی دارد این کار را انجام می دهد و چه کسی 
مسئولیت آن را می پذیرد؟ هیچ کدام از این مسائل روشن نیست و این رفتار به لحاظ 

سیاست گذاری، عجیب است.

کلنگ زنی طرح حصارکشی تئاترشهر و تبدیل عرصه عمومی به حیاط خلوت وزارت ارشاد

یک دیوار و هزار فاصله 
گروه جامعه - شنبه ای که گذشت، محمدمهدی اسماعیلی، وزیر ارشاد کلنگ حریم تئاتر شهر را به زمین زد. او در این مراسم تاکید کرد این پروژه باید کم تر 
از یک سال به نتیجه برسد . طرح حریم شهر تهران که بسیاری آن را حصار جدایی توصیف می کنند منتقدان جدی دارد. مدیران تئاتر شهر در سکوت طرح 
سروناز امتیازی، معمار را برای این حصارکشی انتخاب کردند و روز شنبه از آن رونمایی کردند . معمار تاکید دارد که طرحش دیوارکشی و جدا سازی نیست 
. اما علی اعطا، کارشناس حوزه معماری و عضو هیات رییسه دوره پنجم شورای شهر درخصوص حصارکشی تئاتر شهر نظر دیگری دارد. او می گوید: ما با 

سه آدرس دهی غلط مواجه هستیم و عملا مغلطه ای در حال رخ دادن است.

در آن زمان چنین 
حصاری پیرامون 
بنای تئاتر شهر 
پیش بینی شده 

بوده ولی متاسفانه 
توجه نمی کنند که 
عرصه  تئاترشهر و 
فضاهای پیرامون 

طی این سال ها 
تبدیل به یک 

عرصه  همگانی 
شهری پراهمیت و 
دارای ظرفیت های 

گسترده شده


